
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 685

Vil ministeren oplyse, om det er planen at ejendomsselskaber, der ejer ejendomme der

falder i værdi, fuldt ud vil kunne modregne værdifaldet i eventuelle værdistigninger, så-

fremt regeringens plan om lagerbeskatning af avancer på erhvervsejendomme gennem-

føres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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